
MASTRA IL.

Protokoli for årsmøte 2017

Dato: 14.03.18
Tid: 19:00
Sted: Mastrahuset

Nr Sak
I Åpning:

Ärsmøtet åpnet av nestleder Eirik Hodnefjell.
2 Godkjenning av innkalling:

Innkalling godkjent. Det ble fremmet et ønske om å få utlevert papir kopier av
årsberetningen neste år.

3 Valg av dirigent og referent:
Dirigent: Eirik Hodnefjell
Referent: Helge Haugvaldstad

4 Signering av protokoll:
Jana Hollands og Stian Vaaland er valgt til å signere protokoll.

5 Lagets årsmeldinger:
Årsmeldinger godkjent uten kommentarer.

6 Behandle lagets regnskap i revidert stand:

Regnskap god kjent med følgende kommentarer:

Arsmøte godkjenner lagets regnskap med et underskudd på Kr 461 .366,99, som dekkes
inn ved overføring fra konto 2002 Fond Mosterøy Kunstgress. Restbeløpet på konto
2002, (Kr927.801,26— 461.366,09), Kr 466.435,17 overføres til følgende kontoer:

2000 Bundet driftskapital Kr 180.000,00
2051 Til styrets disposisjon Kr 200.000,00
2050 Egenkapitalkonto Kr86.435,17

Sum Kr466.435,17

Ny sum blir da som følgende:

2000 Bundet driftskapital Kr 500.000,00
2002 Fond — Mosterøy kunstgress Kr 0,00
2050 Egenkapitalkonto Kr 167.068,90
2051 Til styrets disposisjon Kr 200.000,00
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Det ble fremmet en kommentar fra Svein Hodnefjell til regnskapet. Regnskapet fremstår
som meget rotete og lite oversiktlig.

Det ble informert fra styrets side om overflytting av regnskap til Hinna Bokholderi, og
innføring av SR-bank sitt Medlemsnett.

7 Innkomne forslag:
a. Innkomne forslag fra Jostein Haugvaldstad

Ingen kommentarer til styrets innstillinger.
b. Styrets forslag 1: Melde ut Mastra IL av Norges Volleyball forbund

Enstemmig vedtatt at Mastra IL melder seg ut av Norges Volleyball forbund.
c. Styrets forslag 2: Forslag til endring av Håndbok

Kommentar fra årsmøte, organisasjonskart (side 16) må revideres. Daglig leder og
kasserer må flyttes opp inn under styret.

d. Styrets forslag 3: Forslag til endring av Sportsplan
Ingen kommentar fra årsmøte til sporisplan.

e. Styrets forslag 4: Forslag til innføring av aktivitetsgebyr
Styrets forslag 4 ble godkjent med tillegg som følgende:

Medlemskontingent
Alle medlemmer inklusive Støtte/Passiv 300Kr

Aktivitetsgebyr aktive grupper utenom turn:
5-6 är: 300Kr
7-l2år: 900Kr
13-l9år: 7300Kr
2oårog oppover: 7700Kr

Aktivitetsgebyr Turn
6-9år: 900Kr
lOår og oppover: 1100Kr

Treningsa vgift 300Kr
Ikke kamp berettiget

Familiemedlemskap 4000Kr + eventuelle lisenser til særforbund.
Maksbeløp per familie i samme husstand (barn og ungdom tom 19 år kan være
medlem under familiemedlemskap)

Tillitsvalgte 100Kr
Alle tillitsvalgte i klubben

f. Styrets forslag 5: Endring av medlemskontingent

Forslag 5 trukket på bakgrunn av godkjenning av forslag 4.
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Referent: Helge Haugvaldstad Jana Hollands Stian Vaaland

0

8 Vedta lagets budsjett:
Årsmøte godtar at det ikke foreligger et budsjett for 2018, men at styret skal jobbe mot et
null eller positivt resultat.

9 Godkjenne stemmeberettiget:
10 stemmeberettiget godkjent.

JO Valg:
Valgkomiteens forslag godkjent av årsmøtet med følgende endringer:

Styreverv Periode Navn
Leder I år Roy Sokn Adsen Gjenvalg
Nestleder I år Eirik Hodnefjell Gjenvalg
Styremedlem I 2 år Tone Tendenes Ny
Styremedlem 2 2 år Stian Våland, Fotball Ikke på valg
Styremedlem 3 I år Marianne Lunde, Håndball Ny
Styremedlem 4 I år Jana Hollands, Turn Gjenvalg
Styremedlem 5 2 år Agnar Apeland Gjenvalg
Varamedlem I år Anita Sørhus Gjenvalg
Revisor I I år Leif Sigve Finnesand Gjenvalg
Revisor 2 i år Svein Hodnefjell Ny
Vararevisor i år Svein Roar Sivertsen Gjenvalg
Leder for arrangement komité i år Styret Gjenvalg
Medlem arrangement komité 1 år Sportslig utvalg Gjenvalg
Medlem arrangement kom ité 1 år Sportslig utvalg Gjenvalg
Medlem valg komité 2 år Styrets forslag
Medlem valg komité 2 år Styrets forslag
2 representanter til årsmøte i ldrettsrådet 14. Mars 2018 kl. 21:00 i Mastrahuset

Benkeforslag 1, Stian Vaaland går inn som nestleder i stedet for Eirik Hodnefjell, og at
Eirik Hodnefjell overtar Stian VaaIands styremedlemsplass.
Benkeforslag 2, Kine Larsen valgt inn som varamedlem i stedet for Anita Sørhus.

Stian Vaaland og Jana Hollands valgt som representanter til årsmøte i ldreftsrådet.


